
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag den 25. oktober 2018 kl. 18.30 –21.00. 

Afbud: Janni 

Elevrådet: Begge repræsentanter er til talentspræl. 

Dagsorden 
 
Besøg i NOBI 
 
 

1. Godkendelse af referat 
 
Godkendt uden kommentarer. 

 
2. Valg af næstformand (Johannes) 

 
Sanne valgtes. 
 

3. Årgangsskabeloner (MS) 
Formål, proces og konkrete eksempler 
Bilag vedhæftet 

 
Majbrit gennemgik baggrunden for skabelonerne – herunder teorien der ligger bag.  
 
Samtlige årgangsteam afholdt før skoleårets start årgangsmøder med deltagelse af PLC og ledere. 

Bl.a. på baggrund af disse møder udfyldtes efterfølgende årgangsskabelonerne. 
 

De udfyldte skabeloner blev afleveret til ledelsen senest 1. september. Skabelonen er dynamisk – 
hvilket betyder, at der hen over skoleåret arbejdes med indholdet.  

 
Tre konkrete eksempler blev præsenteret. 
 

4. Trivselsresultater (NJ) 
Resultatgennemgang og drøftelse 

 
Skolen har en svarprocent på 94, hvilket er en høj svarprocent. 
 
Nina gennemgik trivselsundersøgelsens resultater. 



 

 

 

 
På forældremøderne er klassernes trivsel blevet gennemgået. 
 
Der er lavet forskellige nedslag. Resultatet for nedslagsområderne sammenlignes over de sidste 5 

år.  
 

5. Høring vedr. Økonomisk model for flytning af midler fra specialområdet til 
almenområdet. (Johannes) 
Drøftelse og udarbejdelse af høringssvar 

 
Fra budget 2019 og fremefter, lægger de kommunale budgetter op til, at der flyttes midler fra 

specialområdet til almenområdet. SB har mulighed for at indsende høringssvar vedr. dette.  
 
SB finder det generelt fornuftigt, at der tilføres almenområdet flere ressourcer, men har svært ved at 

vurdere i hvor stor udstrækning der kan fjernes midler fra specialområdet. 
 
Johannes har udarbejdet et forslag til et høringssvar. Den øvrige skolebestyrelse bakker op om 

ordlyden.  
 
Forslaget rundsendes til kommentar. 

 
6. Madordning (MS) 

Sidste nyt omkring samarbejdet med Superbrugsen 
 
Der er ikke noget nyt pt. Der arbejdes videre med SuperBrugsen. 

 
 

7. Økonomi (LA) 
(Bilag udsendes) 
 

Lars gennemgik økonomien. Der er sket reguleringer i forbindelse med elevtallet den 1. september 
– en reduktion på 90.000 kr. mindre end forventet. Samtidig er der sket en revidering af det 
socioøkonomiske indeks, hvilket tilfører skolen 265.000 kr. ekstra. 

 
2018 forventes at ende med et minus på 1,4 mio. kr.  
 

8. Evt. 
 

Den 14. november er der officiel åbning af mototrikcenteret fra kl. 15.00.  Efterfølgende er der et 
lukket arrangement med spisning – blandt andet for SB. 

 
JD og JK arbejder med Verdensmål, og har været tre dage i København. Den 26. oktober, deltager 

de to på et lukket arrangement, sammen med kommunaldirektøren og OECD i Haderslev. 



 

 

 

 
Der er arrangeret tur til London for MS, JA, HA og SA. 
 
En medarbejder har sagt sin stilling op med udgangen af november måned, og der arbejdes på en 

løsning. 
 
Den 27. november er der næste SB-møde, med den traditionelle julefrokost. 
 
 
 
 
Referent: Lars Nielsen 


